
Protokół nr XLVIII/2021
z sesji Rady Miejskiej

w dniu 29 października 2021

Posiedzenie odbyło się w sali obrad Rady Miejskiej nr 216 w Ratuszu na Placu Wolności 1.

Przewodniczący Rady, Pan Artur Pokora o godz. 900 w sali obrad Rady Miejskiej w Ratuszu, na Placu 
Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady czterdziestej ósmej sesji Rady Miejskiej Bystrzycy 
Kłodzkiej VIII kadencji. Powitał serdecznie wszystkich radnych, Burmistrza.

Obrady rozpoczęto 29 października 2021 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:29 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni radni:
1. Marian Adamów
2. Bogusława Katarzyna Chmielewska
3. Janusz Andrzej Gałan
4. Agnieszka Monika Jędrak
5. Mieczysław Adam Kamiński
6. Marek Kornel Kaźmierski
7. Jan Marcin Krawczyk
8. Dariusz Mirosław Krzemiński
9. Halina Anna Krzysztofik
10. Artur Jan Pokora
11. Emilia Anna Siwek
12. Leszek Edward Stróż
13. Jan Szkwarek
14. Sławomir Tadeusz Wełna

Nieobecni radni:
1. Dariusz Stanisław Piotrowski

Porządek dzienny sesji:  
     1. Otwarcie obrad.
     2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
     3. Wskazanie wiceprzewodniczącego odpowiedzialnego za obliczanie wyników głosowań imiennych.
     4. Informacje przewodniczącego o wprowadzonych autopoprawkach do porządku obrad.
     5. Wnioski o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad.
     6. Podjęcie uchwał w sprawach:

    1/  zmian w budżecie gminy na rok 2021;
    2/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bystrzyca Kłodzka;
    3/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu (lokal  
        użytkowy nr 6 przy ul. Młyńskiej w Gorzanowie);
    4/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 
        gruntu (działka nr 387/96 przy ul. M. Konopnickiej w Bystrzycy Kł.);
    5/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 
        gruntu (działka nr 387/79 przy ul. M. Konopnickiej w Bystrzycy Kł.);
    6/ wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości zabudowanej w formie darowizny na cel publiczny 
        na rzecz samorządowej instytucji kultury Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury im. Leona 
        Kruczkowskiego w Bystrzycy Kłodzkiej;
    7/ zmiany uchwały nr L/418/18 Rady Miejskiej Bystrzycy Kłodzkiej z dnia 30 stycznia 2018 r. w 
        sprawie określenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, na cele niezwiązane z 
        budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg;
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    8/ udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Pławnicy;
    9/ przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
        Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022;
  10/ Rocznego programu współpracy Gminy Bystrzyca Kłodzka z organizacjami pozarządowymi oraz 
        podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022.
7. Informacja o oświadczeniach majątkowych.
8. Program przeciwalkoholowy na rok 2022.
9. Problemy osób niepełnosprawnych.

 10. Informacja przewodniczącego o podpisaniu protokołu z poprzedniej sesji.
      11. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.
      12. Interpelacje i zapytania radnych.
      13. Informacje Przewodniczącego Rady.
      14. Sprawy różne.
      15. Zamknięcie obrad.

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1.

Ad. 3. Wskazanie wiceprzewodniczącego odpowiedzialnego za obliczanie wyników głosowań 
imiennych.

Przewodniczący Rady poinformował, że podczas głosowania na sesji, osobą odpowiedzialną za 
obliczanie wyników głosowań imiennych będzie Wiceprzewodniczący Rady Leszek Stróż.

Ad. 4. Informacje przewodniczącego o wprowadzonych autopoprawkach do porządku obrad.

Brak. 

Ad. 5. Wnioski o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad.

Przewodniczący Rady dodał do porządku dziennego posiedzenia następujące projekty uchwał:
- pkt 6. ppkt 11. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty  oraz  zwolnienia  w  części  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  właścicieli  nieruchomości  zabudowanych  budynkami  mieszkalnymi  jednorodzinnymi
kompostujących  bioodpady  stanowiące  odpady  komunalne  w  kompostowniku  przydomowym;
-  pkt  6.  ppkt  12.  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli
nieruchomości  za  usługi  odbierania  odpadów  komunalnych  oraz  opróżniania  zbiorników
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych;
-  pkt  6.  ppkt  13.  w  sprawie  ustalenia  ryczałtowej  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi za rok od nieruchomości na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości
wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawach:

1/ zmian w budżecie gminy na rok 2021;

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik gminy Anna Kopecka.  

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
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- Skarbnik gminy Anna Kopecka
- Mieczysław Adam Kamiński
- Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie gminy na rok 2021;. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan 
Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna
NIEOBECNI (1)
Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLVIII/389/2021
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik nr 2.

2/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bystrzyca Kłodzka;

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik gminy Anna Kopecka.  

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bystrzyca Kłodzka. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan 
Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna
NIEOBECNI (1)
Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLVIII/390/2021
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bystrzyca Kłodzka

Uchwała stanowi załącznik nr 3.

3/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
(lokal użytkowy nr 6 przy ul. Młyńskiej w Gorzanowie);
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Projekt uchwały przedstawił Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński. 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński
- Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu (lokal 
użytkowy nr 6 przy ul. Młyńskiej w Gorzanowie);. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan 
Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna
NIEOBECNI (1)
Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLVIII/391/2021
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
Uchwała stanowi załącznik nr 4.

4/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy gruntu (działka nr 387/96 przy ul. M. Konopnickiej w Bystrzycy Kł.);

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński. 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński
- Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy gruntu 
(działka nr 387/96 przy ul. M. Konopnickiej w Bystrzycy Kł.);. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan 
Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna
NIEOBECNI (1)
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Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLVIII/392/2021
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy gruntu 

Uchwała stanowi załącznik nr 5.

5/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy gruntu (działka nr 387/79 przy ul. M. Konopnickiej w Bystrzycy Kł.);

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński. 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy gruntu 
(działka nr 387/79 przy ul. M. Konopnickiej w Bystrzycy Kł.);. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan 
Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna
NIEOBECNI (1)
Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLVIII/393/2021
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy gruntu 

Uchwała stanowi załącznik nr 6.

6/ wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości zabudowanej w formie darowizny na cel 
publiczny na rzecz samorządowej instytucji kultury Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury im. 
Leona Kruczkowskiego w Bystrzycy Kłodzkiej;

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału GGG Piotr Majewski.

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński
- Kierownik Wydziału GGG Piotr Majewski
- Marian Adamów
- Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński
- Jan Szkwarek

Głosowano w sprawie:

5



wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości zabudowanej w formie darowizny na cel publiczny na 
rzecz samorządowej instytucji kultury Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury im. Leona Kruczkowskiego w 
Bystrzycy Kłodzkiej;. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław Krzemiński, Artur Jan Pokora, Leszek
Edward Stróż, Sławomir Tadeusz Wełna
PRZECIW (2)
Mieczysław Adam Kamiński, Jan Szkwarek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Halina Anna Krzysztofik, Emilia Anna Siwek
NIEOBECNI (1)
Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLVIII/394/2021
w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości zabudowanej w formie darowizny na
cel publiczny na rzecz samorządowej instytucji kultury Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury im.

Leona Kruczkowskiego w Bystrzycy Kłodzkiej
Uchwała stanowi załącznik nr 7.

7/ zmiany uchwały nr L/418/18 Rady Miejskiej Bystrzycy Kłodzkiej z dnia 30 stycznia 2018 r. w 
sprawie określenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, na cele niezwiązane 
z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg;

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału GKM Józef Drożdż.

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr L/418/18 Rady Miejskiej Bystrzycy Kłodzkiej z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie 
określenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, na cele niezwiązane z budową, 
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, 
Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Sławomir Tadeusz Wełna
PRZECIW (1)
Mieczysław Adam Kamiński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Szkwarek
NIEOBECNI (1)
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Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLVIII/395/2021
w sprawie  zmiany uchwały nr L/418/18 Rady Miejskiej Bystrzycy Kłodzkiej z dnia 30 stycznia
2018 r. w sprawie określenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, na cele

niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg
Uchwała stanowi załącznik nr 8.

8/ udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Pławnicy;

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński.

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński
- Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński
- Radca prawny Monika Patynko-Bielska

Głosowano w sprawie:
udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Pławnicy;. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, 
Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mieczysław Adam Kamiński
NIEOBECNI (1)
Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLVIII/396/2021
w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Pławnicy

Uchwała stanowi załącznik nr 9.

9/ przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022;

Projekt uchwały przedstawiła Koordynator ds. profilaktyki w OPS Jolanta Płazińska oraz Sekretarz gminy
Tadeusz Zieliński.

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Spraw 
Społecznych dotyczącą procedowanego projektu uchwały. 
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W dyskusji wzięli udział:
- Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński
- Mieczysław Adam Kamiński
- Koordynator ds. profilaktyki w OPS Jolanta Płazińska
- Kierownik OPS Małgorzata Kuchejda
- Mieczysław Adam Kamiński

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022;. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan 
Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna
NIEOBECNI (1)
Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLVIII/397/2021
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022
Uchwała stanowi załącznik nr 10.

10/ Rocznego programu współpracy Gminy Bystrzyca Kłodzka z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022;

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału TiKF Ewa Koczergo.

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury i Sportu dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 
Komisja wnioskowała o ujęcie kwoty 300 tys. zł. na kulturę fizyczną i sport w Rocznym programie 
współpracy Gminy Bystrzyca Kłodzka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2022 i zaplanowanie tej kwoty w budżecie gminy.   

Radny Mieczysław Kamiński złożył wniosek formalny, aby paragraf 10 ust. 2 załącznika do uchwały 
Rady Miejskiej w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Bystrzyca Kłodzka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 otrzymał 
brzmienie: 2. Środki planowane na realizację Programu na 2022 rok wynoszą 358 200,00 zł. W związku 
z powyższym uzasadnienie do uchwały ulega zmianie w części dotyczącej planowanego podziału 
środków finansowych przeznaczonych na realizację Rocznego programu współpracy tj. 2) kultura 
fizyczna i sport - 300 000,00 zł. 

Głosowano w sprawie:
Paragraf 10 ust. 2 załącznika do uchwały Rady Miejskiej w sprawie Rocznego programu współpracy 
Gminy Bystrzyca Kłodzka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2022 otrzymuje brzmienie: 2. Środki planowane na realizację Programu na 
2022 rok wynoszą 358 200,00 zł. W związku z powyższym uzasadnienie do uchwały ulega zmianie w 
części dotyczącej planowanego podziału środków finansowych przeznaczonych na realizację Rocznego 
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programu współpracy tj. 2) kultura fizyczna i sport - 300 000,00 zł. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan 
Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna
NIEOBECNI (1)
Dariusz Stanisław Piotrowski

Głosowano w sprawie:
Rocznego programu współpracy Gminy Bystrzyca Kłodzka z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 z poprawkami. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan 
Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna
NIEOBECNI (1)
Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła z poprawkami:

Uchwałę Nr XLVIII/398/2021
w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Bystrzyca Kłodzka z organizacjami

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 
Uchwała stanowi załącznik nr 11.

11/ wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym;

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Renata Surma. 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Janusz Andrzej Gałan

Głosowano w sprawie:
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 
opłaty oraz zwolnienia w części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 
stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym; 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (9)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław Krzemiński, Artur Jan Pokora, 
Sławomir Tadeusz Wełna
PRZECIW (3)
Mieczysław Adam Kamiński, Halina Anna Krzysztofik, Jan Szkwarek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż
NIEOBECNI (1)
Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLVIII/399/2021
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz

ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 
w kompostowniku przydomowym

Uchwała stanowi załącznik nr 12.

12/ określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 
odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych;

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Renata Surma. 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński
- Burmistrz Renata Surma
- Janusz Andrzej Gałan
- Marian Adamów
- Prezes ZUK Kazimierz Sołotwiński

Głosowano w sprawie:
określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi odbierania 
odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych z
autopoprawkami. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław Krzemiński, Artur Jan Pokora, Leszek
Edward Stróż, Sławomir Tadeusz Wełna
PRZECIW (1)
Mieczysław Adam Kamiński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Halina Anna Krzysztofik, Emilia Anna Siwek, Jan Szkwarek
NIEOBECNI (1)
Dariusz Stanisław Piotrowski
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła z autopoprawkami:

Uchwałę Nr XLVIII/400/2021
w sprawie  określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za

usługi odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych  
i transportu nieczystości ciekłych

Uchwała stanowi załącznik nr 13.

13/ ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od 
nieruchomości na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 
wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.

Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Renata Surma.

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą 
procedowanego projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział:
- Burmistrz Renata Surma
- Janusz Andrzej Gałan
- Mieczysław Adam Kamiński
- Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński

Głosowano w sprawie:
ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości
na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Adamów, Bogusława Katarzyna Chmielewska, Janusz Andrzej Gałan, Agnieszka Monika Jędrak,
Mieczysław Adam Kamiński, Marek Kornel Kaźmierski, Jan Marcin Krawczyk, Dariusz Mirosław 
Krzemiński, Halina Anna Krzysztofik, Artur Jan Pokora, Emilia Anna Siwek, Leszek Edward Stróż, Jan 
Szkwarek, Sławomir Tadeusz Wełna
NIEOBECNI (1)
Dariusz Stanisław Piotrowski

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska podjęła:

Uchwałę Nr XLVIII/401/2021
w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok

od nieruchomości na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości
wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe

Uchwała stanowi załącznik nr 14.

Ad. 7. Informacja o oświadczeniach majątkowych.

Informację dotyczącą oświadczeń majątkowych przedstawiła Burmistrz Renata Surma. 

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński
- Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński
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Ad. 8. Problemy osób niepełnosprawnych.

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja 
przyjęła informację dotyczącą problemów osób niepełnosprawnych.

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński
- Małgorzata Kuchejda

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska zapoznała się z informacją dotyczącą problemów 
osób niepełnosprawnych

Ad. 9. Informacja przewodniczącego o podpisaniu protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z XLVII sesji Rady Miejskiej z dnia 1 października   
2021 r. oraz z XLVI sesji Rady Miejskiej z dnia 23 września 2021 r.  podpisał Wiceprzewodniczący Rady 
Leszek Stróż. 

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Burmistrz Renata Surma. 

W dyskusji wzięli udział:
- Mieczysław Adam Kamiński
- Burmistrz Renata Surma
- Mieczysław Adam Kamiński
- Prezes ZUK Kazimierz Sołotwiński
- Jan Szkwarek
- Bogusława Katarzyna Chmielewska
- Sekretarz gminy Tadeusz Zieliński
- Jan Marcin Krawczyk

Ad. 11. Interpelacje i zapytania radnych.

Brak. 

Ad. 12. Informacje Przewodniczącego Rady.

Przewodniczący Rady poinformował, że termin następnej sesji przewidywany jest na dzień 26 listopada 
2021 r. 

Ad. 13. Sprawy różne.

W dyskusji wzięli udział:
- Sławomir Tadeusz Wełna
- Burmistrz Renata Surma
- Mieczysław Adam Kamiński
- Kierownik OPS Małgorzata Kuchejda
- Jan Szkwarek
- Kierownik Wydział IRiP Monika Pyrcz-Jurczyk
- Marian Adamów
- Kierownik Wydziału TiKF Ewa Koczergo
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Ad. 14. Zamknięcie obrad.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął czterdziestą ósmą sesję Rady 
Miejskiej VIII kadencji o godz.1229. 

Protokół sporządziła:
 Sylwia Anioł

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.    
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